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PROTOKóŁ Nr XX1/2020
Z OBRAD  XXI SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  23 września  2020  r.

w  zdalnym  trybie  obradowania

1.  Otwarcie  XXI sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXI sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodnicząca  poinformowała,

że sesja odbywa  się  w zdalnym  trybie  obradowania.  Przewodnicząca  powitała  radnych,

Starostę  Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -

Marcina  Brambora,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,

Radcę  Prawnego  -  Wojciecha  Lignowskiego,  Główną  Księgową  SP ZOZ - Beatę  Wolanin,

Zastępcę  Dyrektora  SP ZOZ w Nowym  Tomyślu  -  Marka  Ratajczaka,  Dyrektora  Powiatowego

CentrumPomocyRodzinie(PCPR)-ŁukaszaNyczkowskiego,ZastępcęDyrektora  PCPR-Alicję

Ślusarz  oraz  informatyka  Starostwa  Powiatowego  -  Piotra  Dakowskiego.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na tabletach.

Przewodnicząca  poinformowała,  że obecność  potwierdziło  18  radnych  i stwierdziła  quorum.

Przewodnicząca  poinformowała  również,  że z uwagi  na brak  potwierdzenia  obecności

przez radnego  Zbigniewa  Markowskiego,  za kilka minut  zarządzi  powtórne  potwierdzenie

obecności  radnych.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad  wraz  z wszystkimi  materiałami  był

dostępny  w tabletach  i zapytała,  czy do porządku  obrad  są uwagi  lub zapytania?  Nikt  się nie

zgłosił.  Przewodnicząca  zamknęła  punkt.

3. Przyjęcie  protokołów  z XIX oraz  XX sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołów  sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi  i

wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokoły  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XIX sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania



ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata
Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz
Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XIX sesji Rady
Powiatu  Nowotomyskiego.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołów  z XX sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata
Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz
Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XX sesji Rady
Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu
Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w
okresie  międzysesyjnym  oraz informacje  Starosty  z dnia 9 i 16 września  br. stanowią  załącznik  nr 2 do
protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  8 posiedzeń
Zarządu,  a sprawozdania  z posiedzeń  radni  mieli  udostępnione  na tabletach.  Przewodnicząca

poinformowała,  że do dnia  dzisiejszego  nie  wpłynęły  żadne  zapytania  do materiałów  sesyjnych
poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.  Nikt  się nie zgłosił.
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Następnie  Przewodnicząca  poinformowała,  że w dniu  dzisiejszym  odbyło  się wspólne

posiedzenie  wszystkich  Komisji  Rady  Powiatu,  na którym  omawiane  były  wszystkie  materiały

na sesję,  a projekty  uchwał  zostały  zaopiniowane  pozytywnie  jednogłośnie,  bądź  większością

głosów.

5. Sprawozdanie  z wykonania  budżetu  Powiatu  za I półrocze  2020  roku.

Kserokopia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  powiatu  za I półrocze  2019 roku stanowi

załącznik  nr 3 do protokołu.

Kserokopia  informacji  o kształtowaniu  się  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2020  - 2030  za I półrocze  2019  roku  stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  przedmiotowego

sprawozdania.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  sprawozdanie,  w szczególności  przedstawiła  realizację

dochodów  budżetowych,  wydatki  budżetowe,  wykonanie  planu,  a także  wydatki  majątkowe  i

bieżące  oraz  stan  rezerw  celowych.  Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  informację  o kształtowaniu

się Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2020  -  2030  za I

półrocze  2020  roku  informując,  że Rada Powiatu  od początku  roku  podjęła  5 uchwał  w tej

sprawie,  które  były  konsekwencją  zmian  w budżecie.  Skarbnik  omówiła  przedmiotowe

uchwały.  Skarbnik  Powiatu  dodała,  że Regionalna  Izba Obrachunkowa  w Poznaniu  wydała

opinię  pozytywną  w sprawie  wykonania  budżetu  za I półrocze  2020  roku.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zadawanie  pytań  na

komunikatorze.  Przewodnicząca  dodała  także,  że jest  około  1 minutowe  opóźnienie  w

odbiorze.  Do dyskusji  nikt  z radnych  się nie  zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z wykonania

budżetu  powiatu  za I półrocze  2020  roku.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otrzymała  informację,  że  radny  Zbigniew

Markowski  się zalogował,  w związku  z powyższym  Przewodnicząca  poprosiła  o ponowne

uruchomienie  quorum  na tabletach  i potwierdzenie  obecności  przez  radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w sesji  uczestniczy  19  radnych.

6. Ocena  sytuacji  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2020  roku.

Kserokopia  oceny  sytuacji  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2020  roku  stanowi  załącznik  nr 5

do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Główną  Księgową  SP ZOZ  o przedstawienie  sytuacji

finansowej  SP ZOZ za I półroczne  2020  roku.
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Główna  Księgowa  SP ZOZ  -  Beata  Wolanin  poinformowała,  że plan  finansowy  SP ZOZ

został  zaopiniowany  i uchwalony  przez  Radę  Społeczną  w dniu  20 grudnia  2019  roku.

Podstawowym  źródłem  finansowania  działalności  SP ZOZ  jest  umowa  podpisana  z

Narodowym  Funduszem  Zdrowia  na  świadczenia  z zakresu  usług  podstawowej  i

specjalistycznej  opieki  medycznej.  Dodatkowo  dochody  osiągane  są z udzielania  odpłatnych

badań  diagnostycznych  oraz  od odbiorców  indywidualnych  i zbiorowych.  Pani Wolanin

przedstawiła  dochody  zaplanowane  na rok  2020  oraz  wykonanie  za I półrocze  2020  roku,

realizację  kosztów  SP ZOZ za I półrocze  2020  roku  oraz  jego  wykonanie,  realizację  planów

inwestycyjnych  oraz  poniesionych  nakładów.  Pani  Wolanin  poinformowała  także  o wsparciu

finansowym  na walkę  z pandemią  otrzymanym  z Gmin  oraz  Powiatu,  a także  z Fundacji

działającej  przy  szpitalu.  Dodatkowo  szpital  otrzymał  także  darowizny  na walkę  z pandemią  od

instytucji  prywatnych,  jak również  organizowana  była  tzw.  ,,zrzutka".  Na dzień  dzisiejszy

realizacja  wszystkich  zamierzonych  zakupów  jest  zrealizowana.  Na koniec  pani  Wolanin

poinformowała,  o wysokości  należnościizobowiązań  SP ZOZ.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję,  prosząc  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.

Nikt  z radnych  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  ocenę  sytuacji  finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za I półrocze  2020  roku.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do tego  punktu  nawiązuje  projekt  uchwały,  który

znajduje  się w dzisiejszym  porządku  obrad  w sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

Nowym  Tomyślu  za rok  2019.

7. Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie

oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2019.

Kserokopia  sprawozdania  z realizacji  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w

Rodzinie  oraz Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata 2016-2026  za rok 2019 stanowi  załącznik  nr 6 do

protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o omówienie  sprawozdania.

Dyrektor  PCPR -  Łukasz  Nyczkowski  poinformował,  że Program  wskazuje  na 4 główne

cele  realizacji,  tj.:  edukacja  i profilaktyka  społeczna,  wsparcie  i ochrona  osób  dotkniętych

przemocą  w  rodzinie,  działania  wobec  osób  stosujących  przemoc  oraz  podnoszenie

kompetencji  przedstawicieli  podmiotów  realizujących  działania  z zakresu  przeciwdziałania

przemocy.  Pan Dyrektor  omówił  poszczególne  cele oraz  zadania  przedstawiając  sposoby

realizacji,  realizatorów  zadań,  terminy  realizacji  oraz  źródła  finansowania.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.

Nikt  z radnych  się nie  zgłosił.
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Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z realizacji

Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar

Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2019.

8. Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych

w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2019.

Kserokopia  sprawozdania  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów

Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim  na lata 2015-2025  za rok 2019 stanowi  załącznik  nr 7 do

protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o omówienie  sprawozdania.

Dyrektor  PCPR  -  Łukasz  Nyczkowski  poinformował,  że  Strategia  ma  cztery

podstawowe  elementy,  tj.:  sprawnie  działający  rynek  edukacji  oraz  rynek  pracy  ze

szczególnym  uwzględnieniem  potrzeb  w zakresie  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych;

zdrowa  społeczność  lokalna;  sprawny  system  wsparcia  lokalnej  społeczności  w szczególności

jej  podstawowej  komórki,  jaką  jest  rodzina  oraz  rozwoju  i wsparcia  systemu  pieczy  zastępczej,

a także  rozwój  społeczeństwa  obywatelskiego.  Pan Dyrektor  przedstawił  cele  operacyjne,

zadania,  podmioty  odpowiedzialne  za realizację  zadań,  terminy  realizacji,  wskaźniki

monitorujące,  źródła  wskaźników  oraz  źródła  finansowania.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.

Nikt  z radnych  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z realizacji

Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim

na lata  2015-2025  za rok  2019.

Przewodnicząca  powitała  przybyłego  na  sesję  Dyrektora  SP ZOZ  -  Tomasza

Przybylskiego.

9. Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze

Powiatu  Nowotomyskiego  za 2019  rok  (Nowy  Tomyśl,  Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,

Kościan,  Wolsztyn).

Kserokopie  sprawozdań  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na

obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2019  rok (Nowy  Tomyśl,  Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,

Kościan,  Wolsztyn)  stanowią  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Wydział  Administracyjno  -  Organizacyjny  i

Zarządzania  Kryzysowego  wystąpił  z pismem  do Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  o

wydanie  opinii  w  sprawie  przedłożonych  sprawozdań.  Radni,  w zakładce,,Materiały  na sesję"

otrzymali  tę  opinię.  W opinii  pani  Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska

sprawozdania  sporządzono  według  szablonu,  w  sposób  bardzo  ogólnikowy.  W
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sprawozdaniach  nie  wskazano  na konkretne  obiekty,  nie  przypisano  do nich  kwot  na remonty,

czy odbudowę.  Bardzo  ogólnie  wspomniano  o jazach,  czy przepustozastawkach,  nie podając

gdzie  są one  położone.  W  jednym  z przypadków  w Nadzorze  Wodnym  brakowało  rozeznania

odnośnie  przynależności  poszczególnych  gmin  do powiatu.  Przewodnicząca  dodała,  że zgodnie

z art.  250  pkt.  IO ustawy  Prawo  wodne  (Dz.U.  z 2020r.  poz.  310  ze zm.)  kierownik  nadzoru

wodnego  winien  przedłożyć  radzie  powiatu  roczne  sprawozdanie  z podejmowanych  działań

na terenie  powiatu,  a nie  jak  to  zrobiły  Nadzory  na terenie  swojego  działania.  Przewodnicząca

poinformowała,  że po przyjęciu  w dniu  dzisiejszym  tych  sprawozdań  wystąpi  w imieniu  Rady

Powiatu  z pismem  o bardziej  szczegółowe  sporządzenie  sprawozdań  w przyszłości,  aby

satysfakcjonowały  Radę  Powiatu  i dawały  całkowity  obraz  działań  prowadzonych  przez

Nadzory  Wodne  na obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  radny  Adam  Pilc  zadał  na  komunikatorze

następujące  pytanie:  ,,w  związku  z negatywną  opinią  ww.  sprawozdań,  proszę  o

uszczegółowienie  tak  negatywnej  opinii  przez  pana  Starostę".

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  Nowotomyskiego  o zabranie  głosu.

Starosta  Nowotomyski  poinformował,  że  Przewodnicząca  odczytała  uwagi

przygotowane  przez  Wydział  merytoryczny,  ale Starosta  nie  uważa,  że  są to  aż ,,tak

negatywne"  opinie.  Opinia  jest  negatywna,  ale  w  takim  sensie,  że nie  otrzymaliśmy  informacji,

która  dotyczy  naszego  Powiatu,  przedstawiono  działania  z zakresu  działania  poszczególnych

zlewni.  Starosta  uważa,  że należy  uzyskać  informacje,  które  nas interesują  i dotyczą  naszego

Powiatu.

Przewodnicząca  zwróciła  uwagę,  że każdy  z radnych  ma jakąś  wiedzę  ogólną  w tym

temacie,  ale  w  odczuciu  Przewodniczącej  wiedza  ta  mogła  być  niewystarczająca  do

zaopiniowania  ww.  sprawozdań,  stąd  prośba  o wydanie  opinii  przez  Wydział  Leśnictwa  i

Ochrony  Środowiska,  czy sprawozdania  są  wyczerpujące  i zgodne  z przepisami  oraz  czy

zawierają  te informacje,  które  radnym  są niezbędne.  Przewodnicząca  zaproponowała,  aby

sprawozdania  przyjąć,  a po sesji  Przewodnicząca  wystąpi  z pismem  do Nadzorów  Wodnych  o

bardziej  szczegółowe  sporządzanie  sprawozdań.  Przewodnicząca  poinformowała,  że radny

Adam  Pilc napisał  na komunikatorze,  że:,,rozumiei  dziękuje"

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  sprawozdania  z działań  podejmowanych  na

terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2019  rok  (Nowy

Tomyśl,  Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,  Kościan,  Wolsztyn).

IO.  Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2020  stanowi

załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  uchwały.
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Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

I  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

I  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

J  Powiatowego  Zespołu  do  Spraw  Orzekania  o Naiepełnosprawnoścai w Nowym  Tomyślu,

I  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

I Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu,

I Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu,

J  Zespołu  Szkół  nr 1  w Zbąszyniu,

J  Zespołu  szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

J  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

I  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

I  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.

Przewodnicząca  poinformowała,  że radny  Sylwester  Kamyszek  zadał  pytania:,,kiedy  będzie

realizowany  drugi  etap  budowy  drogi  Brody-Turowo"?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że w budżecie  było  zaplanowane  460.000,00  zł, ale

zaproponowano  zmniejszenie  o kwotę  420.000,00  zł do wysokości  środków  przeznaczonych

na dokumentację  projektową  ze względu  na to,  że kosztorys  na wykonanie  tej  drogi  znacznie

przewyższał  wartość  środków  zaplanowanych  na rok  2020.  Prawdopodobnie  w następnym

roku  będzie  zaplanowanie  wykonanie  tego  zadania  inwestycyjnego.

Starosta  Nowotomyski  poinformował,  że odnośnie  drugiego  etapu  budowy  drogi

Brody  -  Turowo,  wniosek  na kontynuację  zadania  do  granicy  z Powiatem  Szamotulskim,  został

złożony  do  Wojewody  Wielkopolskiego  w  ramach  naboru  środków  na  Fundusz  Dróg

Samorządowych.  W zależności  od tego,  kiedy  wnioski  zostaną  rozpatrzone  i czy dostaniemy

dofinansowanie,  od tego  będzie  zależało  rozpoczęcie  robót.  Starosta  odniósł  się także  do

zapytania  radnego  Krzysztofa  Pacholaka  skierowanego  na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady

i poinformował,  że środki  z funduszy  inwestycji  samorządowych  nie  zostały  rozdysponowane

i w zależności  od rozwoju  sytuacji,  czy  dostaniemy  dofinansowania  na wnioski,  które  zostały

złożone,  takie  decyzje  będą  podejmowane.

Przewodnicząca  zamknęła  dyskusję  i poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 3, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,
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Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,

Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3)

Ireneusz  Kozecki,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr

XX1/209/2020  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2020.

b) uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2020  -  2030

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2020  -  2030  stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  przedmiotowy  projekt  uchwały  jest

konsekwencją  zmian  w uchwale  budżetowej  oraz  zmian  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu  w

okresie  międzysesyjnym.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2020  -  2030

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 3, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,

Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3)

Ireneusz  Kozecki,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr

XX1/210/2020  w sprawie  uchwalenia  zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

c) zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że przedmiotowy  projekt  jest  wykonaniem  uchwały

budżetowej  na 2020  rok,  która  przewidywała  zaciągnięcie  kredytu  w kwocie  10  mln  zł. Po

analizie  budżetu  za rok 2020,  na dzień  dzisiejszy  kredyt  w wysokości  10  mln zł nie jest

potrzebny,  stąd  ww.  projekt  uchwały  zmniejszający  planowaną  kwotę.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.

Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę nr XX1/211/2020  w

sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego.

d) oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2019

Projekt  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok

2019  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  treść  projektu  uchwały,  a następnie  odczytała  następujące

wpisy  na komunikatorze:

- radny  Adam  Pilc-,,Pani  Przewodnicząca,  do punktu  10  d) sądzę,  że Dyrektor  SP ZOZ

powinien  mieć  szansę  odnieść  się do takiego  projektu  uchwały.  Z tego  co widzimy,  takiej

szansy  nie miał.  Pani  Księgowa  była  zaskoczona  takim  projektem  uchwały".

Przewodnicząca  przypomniała,  że na wspólnym  posiedzeniu  Komisji,  radny  Zbigniew

Markowski,  który  prowadziłto  posiedzenieinformował,  że pan  Dyrektor  nie  może  być  obecny,

ponieważ  jest  w Narodowym  Funduszu  Zdrowia.  Na sesję  pan  Dyrektor  przybył  i jeżeli  poprosi

o zabranie  głosu,  wówczas  zostanie  głos  udzielony.  Co do zaskoczenia  projektem  uchwały,

Przewodnicząca  poinformowała,  że wszystkie  projekty  uchwał,  które  mają  być  procedowane,

wraz  z informacją  o sesji  są publikowane  w BIP.
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- radny  Sylwester  Kamyszek  - ,,ppkt  IO d) - przecież  Program  Naprawczy  jest

realizowany.  Czy mam  rozumieć,  że ma być  nowelizacja?  Jeżeli  tak,  to w jakim  kierunku?  Czy

mają  to  być  decyzje  strategiczne"?

Przewodnicząca  poinformowała,  że poza  tymi  pytaniami  i uwagami  i innych  nie  widzi,

jednakże  poprosiła  o dalsze  zadawanie  pytań  na komunikatorze.

0 głos  poprosił  Starosta  Nowotomyski,  który  stwierdził,  że należy  dokładnie  przeczytać

uzasadnienie  do projektu  uchwały,  które  rozwiązuje  wszelkie  wątpliwości.  Starosta  dodał,  że

dobrze,  że ten  projekt  uchwały  wywołał  tak  duże  zainteresowanie,  ale on ogólnie  nic nowego

nie  wnosi.  Realizujemy  tylko  obowiązek  ustawowy,  który  powinien  być  realizowany  od 2016

roku.

Przewodnicząca  odczytała  uzasadnienie  do projektu  uchwały.

Starosta  Nowotomyski  poinformował,  że nie zdarzyło  się  nic nowego,  co mogłoby

powodować  niepokój  strony,  która  jest  oceniana  oraz  społeczeństwa  i radnych.  Odnośnie

zapytania  radnego  Sylwestra  Kamyszka,  Powiat  inwestował  w tę  jednostkę,  zaniedbując

niejednokrotnie  inne  obszary  niezwiązane  z ochroną  zdrowia.  Jeżeli  chodzi  o konieczność

dokonania  oceny  -  sytuacja  szpitala  od wielu  lat  jest  taka  sama,  wynik  finansowy  osiągany

przez  szpital  jest  ujemny,  więc  Starosta  nie wie  jakie  inne  określenie  byłoby  bardziej

adekwatne  niż to,  które  jest  przywołane  w projekcie  uchwały.  Powinniśmy  dołożyć  wszelkich

starań,  żeby  wynik  naszego  szpitala  był  pozytywny.  To, że wynik  zależy  od dochodów  i od

kosztów,  to  wiemy.  Na dochody  mamy  niewielki  wpływ,  ale na koszty  duży  wpływ.

Przewodnicząca  zapytała,  czy Dyrektor  SP ZOZ chciałby  zabrać  głos?

DyrektorSPZOZ-Tomasz  Przybylski  poprosiło  przełożeniegłosowania  nad  projektem

uchwały  na kolejną  sesję,  ponieważ  czuje  się zaskoczony  tym  punktem.  Dyrektor  nie miał

możliwości  sprawozdania  informacji,  która  była  w raporcie  ekonomiczno  -  finansowym.

Raport  jest  jaki  jest.  Trudno  się do niego  odnieść.  Był składany  w czerwcu,  a od czerwca  do

końca  września  zaszły  zmiany,  które  może  skutkują  koniecznością  korekty  tego  raportu.

Dyrektor  zostawia  to  do oceny  Radzie.

Wicestarosta  Nowotomyski  uzupełnił  wypowiedź  Starosty,  co do stanowiska  Zarządu

odnośnie  negatywnej  oceny  oraz  przedłożonego  Radzie  Powiatu  projektu  uchwałyinformując,

że  sama  ocena  ma  charakter  czysto  obiektywny  i merytoryczny.  Raport,  który  został

przedstawiony  podmiotowi  tworzącemu,  który  ma obowiązek  dokonania  jego  oceny,  opiera

się na podstawie  wskaźników,  które  wskazane  są w rozporządzeniu  Ministra  Zdrowia  z 2017

roku.  Wicestarosta  zwrócił  uwagę  na analizę  wskaźnikową  i punktową,  gdzie  wskaźniki  z

zyskowności  na przykład  netto  oceniono  są na O%, bo innej  możliwości  nie  było,  bo  jest  minus

3,54.  Wicestarosta  dodał,  że przekazuje  te  informacje  dla  publiczności,  która  ogląda  sesję  oraz

dla radnych,  aby wiedzieli  skąd taka  argumentacja.  Zyskowność  działalności  operacyjnej

również  minus  3,01  i to  jest  także  0 punktów.  Zyskowność  aktywów  -  minus  5,7, także  0

punktów.  Wskaźniki  płynności  bieżącej  -  o,ss, też  0 punktów.  Wskaźniki  płynności  szybkiej  -

0, 46,  też  0 punktów.  Wicestarosta  poinformował,  że na 25 możliwych  punktów  SP ZOZ  oceniło

się na punków  zero.  Wskaźniki  efektywności  rotacji  należności  -  23, to są 3 punkty.  Rotacji

zobowiązań  -  36,  to  jest  7 punktów  maksimum.  Zadłużenia  aktywów  -  38 %, czyli  10  punktów
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i wypłacalności  -  1,36  i jest  to  6 punktów.  Razem  na 70 możliwych  punktów  SP ZOZ ocenił  się

na 26 punktów,  co stanowi  37,14  % maksymalnej  liczby  punktów  i świadczy  o złej sytuacji

ekonomicznej  i finansowej  jednostki.  Jest  to  dokument,  pod  którym  podpisał  się  pan  Dyrektor,

dlatego  też  Zarząd  nie miał  innej  możliwości  jak  ocenić  sytuację  ekonomiczo  -  finansową

negatywnie.  Być może  ta sytuacja  byłaby  do wyjaśnienia,  ale w trzech  następnych  latach

wskazana  została  tendencja  malejąca,  czyli  24  punkty,  co daje  w ocenie  maksymalnej  zaledwie

34% i utrzymuje  się  na stałym  poziomie.  Wicestarosta  dodał,  że zdajemy  sobie  sprawę,  iż

trudno  założyć  jak będzie  wyglądała  sytuacja  w następnych  latach,  ale Zarząd  nie widział

żadnych  wskaźników,  które  sobie  Dyrekcja  szpitala  postawiła,  które  mógłby  szpital  osiągnąć  w

następnych  latach,  aby  tą  sytuację  poprawić.  Na zakończenie  Wicestarosta  poinformował,  że

chciał  przekazać  tą informację  na temat  wskaźników,  aby  radni  wiedzieli  skąd  powstała  taka

ocena  Zarządu.

Przewodnicząca  nadmieniła,  że radni  są  w posiadaniu  raportu,  który  zawiera  te

wskaźniki,  ale dobrze,  że Wicestarosta  odczytał  wskaźniki  dla radnych  oraz  dla publiczności.

Przewodnicząca  dodała,  że nie widzi  możliwości,  aby  ten projekt  uchwały  nie był  dzisiaj

głosowany.

Przewodnicząca  odczytała  wiadomości  z komunikatora:

Radny  Sylwester  Kamyszek-,,rozumiem  w pełni  odpowiedź  pana  Starosty",

Radny  Adam  Pilc-,,to  wskaźniki.  Życiei  tak  to skoryguje,  natomiast  dzisiaj  niewiele

zależy  od organu  prowadzącego  i jednostki  ocenianej.  Dajmy  szansę  swojej  jednostce.

Informacja  taka  idzie  na zewnątrz".

Przewodnicząca  raz  jeszcze  odczytała  projekt  uchwały  i poddała  projekt  pod

głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2019

Wyniki  głosowania

ZA: 13,  PRZECIW:  1, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 5, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (13)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Maria  Galas

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (5)

Sylwester  Kamyszek,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr

XX1/212/2020  w sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego
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Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za rok  2019.

e) przyznania  dotacji  w roku  2020  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2020 na prace  konserwatorskie,

restauratorskie  lub roboty  budowlane  przy zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na

obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  otrzymał  większością  głosów

pozytywną  opinię  na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  i otworzyła  dyskusję.  Przewodnicząca

poprosiła  o zadawanie  pytań  na komunikatorze.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

przyznania  dotacji  w  roku  2020  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego

Wyniki  głosowania

ZA: 13,  PRZECIW:  2, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 3, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (13)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (2)

Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała

BRAK  GŁOSU  (1)

Zbigniew  Markowski

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr

XX1/213/2020  w sprawie przyznania dotacji w roku 2020 na prace konserwatorskie,

restauratorskie  lub roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków

położonych  na obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego.

f) zatwierdzenia  do  realizacji  w  okresie  od  dnia  01.01.2019  r. do  dnia  31.12.2022  r. projektu

współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Programu

Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014-2020
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Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia 01.01.2019  r. do dnia

31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu Społecznego  w

ramach Programu  Operacyjnego  Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020  stanowi  załącznik  nr 14 do

protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  otrzymał  jednogłośnie  pozytywną

opinię  na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  i otworzyła  dyskusję.  Przewodnicząca  poprosiła  o

zadawanie  pytań  na komunikatorze.  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2019  r. do dnia 31.12.2022  r. projektu

współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w ramach  Programu

Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014-2020

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła  Uchwałę  nr XX1/214/2020 w
sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2019  r. do dnia  31.12.2022  r.

projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w ramach

Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014-2020.

g) zmiany uchwały nr XV11/186/2020 Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  29 kwietnia

2020  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2020  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XV11/186/2020  Rady Powiatu  Nowotomyskiego

z dnia 29 kwietnia  2020 r. w sprawie  określenia  zadań z zakresu rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki Państwowego  Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2020 roku

stanowi  załącznik  nr 15 do protokołu.

strona  13



Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  otrzymał  jednogłośnie  pozytywną

opinię  na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  i otworzyła  dyskusję.  Przewodnicząca  poprosiła  o

zadawanie  pytań  na komunikatorze.  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zmiany uchwały nr XV11/186/2020 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  29 kwietnia  2020  r.

w  sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2020

roku

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła  Uchwałę  nr XX1/215/2020 w

sprawie  zmiany  uchwały  nr XV11/186/2020  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 29

kwietnia  2020  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2020  roku.

h) zmiany  uchwały  nr XXXV111/279/2018  z dnia  24 stycznia  2018  r. w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2020  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XXXV111/279/2018  z dnia 24 stycznia  2018 r. w

sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2020 roku stanowi  załącznik  nr 16

do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  otrzymał  jednogłośnie  pozytywną

opinię  na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  i otworzyła  dyskusję.  Przewodnicząca  poprosiła  o

zadawanie  pytań  na komunikatorze.  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:
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zmiany uchwały  nr XXXV111/279/2018 z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy

finansowej  dla  Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2020  roku

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr XX1/216/2020  w

sprawie  zmiany  uchwały  nr XXXV111/279/2018 z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nowy  Tomyśl  w  2020  roku.

11.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  ani zapytanie.  Przewodnicząca  dodała,  że interpelacje  można  składać  w każdym

momencie  drogą  mailową  lub  tradycyjną  i zostaną  one  umieszczone  w BIP, a odpowiedzi  będą

udzielane  na piśmie  zgodnie  z przepisami.

12.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  odczytała  informację  na  komunikatorze  od  radnego  Sylwestra

Kamyszka:,,Pani  Przewodnicząca,  po serii  niepowodzeń  sesji  testowych,  wideokonferencji,

proszę  o przeprowadzenie  Komisji  i sesji  w systemie  tradycyjnym".

Przewodnicząca  poprosiła  o zadawania  pytań  lub  przekazywanie  informacji  na

komunikatorze.

Przewodnicząca  poinformowała,  że radny  Ireneusz  Kozecki  odniósł  się  do punktu  11,

ale nie  jest  to  właściwa  droga  złożenia  na komunikatorze  takiego  zapytania:,,pkt  11,  dlaczego

nie było  naboru  na kierunek  sportowo  -  wojskowy  i czy nastąpi  całkowite  wygaszenie  tego

kierunku  w Koperniku"?

Przewodnicząca  przypomniała,  że interpelacje  i zapytania  radni  składają  na piśmie  i

odpowiedzi  również  udzielane  są  drogą  pisemną.  Przewodnicząca  dodała,  że przed  sesją  była

prośba  do  radnych  o wcześniejsze  przesyłanie,  zarówno  jeżeli  chodzi  o interpelacje  i zapytania,

jak  i pytań  lub uwag  do materiałów  sesyjnych.  Na zapytanie  radnego  Sylwestra  Kamyszka,

Przewodnicząca  odpowiedziała,  że dwukrotnie  była  próba  przeprowadzenia  sesji  na zasadzie

wideokonferencji,  jednak  okazało  się, że system  w tym  przypadku  nie działa.  Nie  jest  to  wina

tabletów,  ani naszego  zaplecza  sprzętowego.  Operator  systemu  eSesja,  według  informacji  od

panów  informatyków,  zmienia  zewnętrzny  serwer,  z którego  dotychczas  korzystał,  na nowy

serwer  i niestety  okazało  się dwukrotnie,  że nie  jesteśmy  w stanie  przeprowadzić  sesji  w tym
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systemie.  Przewodnicząca  dodała,  że dobrze,  iż została  podjęta  próba  sesji testowych,  bo

gdybyśmy  dzisiaj  chcieli  przeprowadzić  sesję  w nowym  trybie  wideokonferencji,  to nie

mogłaby  się  ona  odbyć.  Kontynuując  odpowiedź  dla  radnego  Sylwestra  Kamyszka

Przewodnicząca  przypomniała,  że na sesji  testowej  złożyła  wniosek  do pana  Starosty,  aby

następne  sesje,  w sposób  bezpieczny  dla  radnych  mogły  odbywać  się  w sposób  tradycyjny  na

sali obrad.  Przewodnicząca  dodała,  że jest  około  minutowe  opóźnienie  i dzisiejsza  sesja

pokazała,  że występują  problemy  techniczne  u niektórych  radnych,  ginie  zasięg,  co nie jest

komfortowe  w trakcie  sesji.  Przewodnicząca  poinformowała,  że zostaną  dołożone  wszelkie

starania,  aby  sesje  odbywały  się w sposób  tradycyjny,  ale przede  wszystkim  bezpieczny  dla

radnych  w obecnej  sytuacji  epidemiologicznej.  Przewodnicząca  dodała,  że nie chciałaby,  aby

doszło  do sytuacji,  że ktoś  z radnych  w trakcie  sesji zakazi  się wirusem.  Przewodnicząca

zapytała,  czy  są jeszcze  jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Na zakończenie  Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja  planowana  jest  na

dzień  28 października  br.  o godz.  13.00.

13.  Zamknięcie  XXI sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  Rady  o godz.  14.40  zamknęła  obrady  XXII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXII sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

PRZEWODNIC:ZĄCA RADY

Renata Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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